



Referat af bestyrelsesmøde **Onsdag d.18.10.2017, kl.15:00**

Tilstede: Stine, Susan, Svend-Erik, Heidi, Jimmi og Ingo

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Punkter til driftskontoret

- Radon
*Der tages stikprøver i 18 lejemål.
Driften sørger for, at sendes en varslings ud inden arbejdet skal udføres.*
- Langtidsplaner
Stine spurgte ind til vores økonomi. Driften fortæller, at der vil ske ændringer i forbindelse med den nye 2020 plan og vi vil hører nærmere om vores langtidsplaner.
- Skraldespande
Der er sat 2 op. Beboere melder tilbage med tilfredshed. De vil gerne have flere. Der vil løbende komme flere alt efter hvad økonomien tillader.
- Grøn fond
*300.000kr. er til rådighed via Grøn fond. Vi har 285 lamper udvendige + 16 i kældrene.
Birke-Bøgeskoven er også ved at undersøge, hvad nye "lamper" vil koste.
Driften er ved at finde ud af, hvor mange vi skal betale. De skal have fat i Dong/Ørsted før der kan oplyses nogen pris.*
- Markvandring
Driften har ikke fået hele den opdateret markvandring med. Vi vil få en opdateret plan snarest muligt.
- Tagrender
Driften har møde med tømrer tirsdag d.24.10 om rensning eller udskiftning af tagrender. Driften/vi vil gerne vide, om evt. nye tagrender skal laves på sternbrædder.
- Beplantning
Bestyrelsen har bedt om nyt tilbud på planter til den nye p-plads. Planter i højde 80cm – 100cm. Pris: 16.500kr. I alt 31.500 kr.

Optegning af p-plads

Bestyrelsen spørger ind til optegning af p-båse på parkeringspladsen. Der bliver ringet med det samme og vi får besked fra Stengel, at de kommer fredag d.20.10.17 og gør asfalt arbejdet færdigt og optegning af p-båse.

3. Opfølgning af sager

- Julebelysning

Driften forsikre os om, at det nok skal nå at komme i orden inden jul. Driften spørger nærmere ind til, hvad vi gerne vil have af julebelysning: varmt hvidt lys – helst net – konstant lys. På nuværende tidspunkt er der konstateret sten i røret til el, som skal fjernes førend det kan gøres endeligt klar.

- Monsungyngen, status

Bestyrelsen sætter reparationsarbejdet i gang.

- Emner fra afdelingsmødet

Forslag 4. Der skal laves specifikke tegninger til overdækningen. Bestyrelsen vil undersøge det nærmere, da overdækningen skal laves efter disse.

Forslag 9. Affaldsposer – Vi fortsætter med de, vi får nu da der ikke er tilføjet noget i referatet om de sorte.

Pavilloner: Vi undersøger nærmere.

- Da Vinci legeplads

Bestyrelsen har bedt driften om at få klippet hækken omkring legeplads. Der skal sås nyt græs på den tomme plads.

4. Nyt fra formanden

- Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer

Formanden byder Svend-Erik og Susan velkommen

- Status på afdelingsmøde

Formanden spørger de nye medlemmer, Svend-Erik og Susan om deres mening om vores afdelingsmøde og der er en drøftelse om dette.

- Konstituering af forretningsorden

- Arrangementer fremadrettet

Der bliver drøftet eventuelle arrangementer.

- Data abonnement

Formanden forklarer, at det kan være problematisk til tider ikke at have data abonnement til den tablet hun tager med til møder. Hun

spørger derfor om bestyrelsen kan bakke op om et data abonnement. Det bliver godkendt.

5. Økonomistatus

6. SU

- *Rødkælkevej stemte nej til samarbejdes aftalen på deres afdelingsmøde. Det er derfor uvist, hvad der skal ske fremadrettet. Stine vender tilbage med nyt efter møde d. 23.10.17*

7. Punkter til Hvissingenyt

8. Evt.

- *Intet nyt under evt.*